2024 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 5/12/2024	下週主日 Next Sunday 5/19/2024		
中文主席 English Presider	張文迪	宋保軍		
中文講員 English Speaker	Pastor Martin Stidham	方向長老 Pastor Martin Stidham		
翻譯 Interpreter	陳 瑛	吳永佳		
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	羅鳳玲(C)/Daniel(E)		
中文招待 Ushers	Richard, 姜 華	汪佰成,刘 兵(C) /Trevor(E)		
音響/投影 Audio Engineer/PPT	何小紅/徐慧君	李智勇/胡子萍		
托兒 Nursery	王绣玲	刘芳		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	方 向,陳彦廷,	董红果, 朱桂紅		
Lunch Serving	单永衛,馬曉敏	于 溢, Jeanette Duan		
清潔同工 Cleaning	姜 华,陳兢一	陳 峰, Leon		
保安 Security	Shawn	張 毅		
週二 Tuesday 10:30 AM	姐妹團契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)			
週三 Wednesday 7:30 PM	祷告會 Prayer Meeting(Z00M Meeting ID: (321-971-546)			
週五/週六 Fri./Sat. Night	家庭小組查經 Family Bible Study			

毎月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500,00 宣道 Mission: \$2,950,00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	April Income	April Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$15, 030. 00	\$15, 030. 00	\$ 15, 594. 81	\$ 17, 853. 55
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$20, 000. 00
宣道 Missions	\$520.00	\$520.00	\$2, 800. 00	\$2, 425. 91
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

Monthly Verses - May, 2024: 每月背诵经文

神的道是活潑的, 是有功效的, 比一切雨刃的劍更快, 甚至魂與靈, 骨節 與骨髓, 都能刺入, 剖開, 連心中的思念和主意都能辨明。(希伯來書 Hebrews 4: 12)

我將你的話藏在心裡, 免得我得罪你。(詩篇 Psa Im 119:11)

英語牧師English Pastor	長老 Elder
Martin Stidham	張文迪 Wen-Dyi Chang
Tel: (312) 622-3447	Tel: (918) 252-4886
stidmart@outlook.com	wendyiandlouise@gmail.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

以爱連接。與神、家庭、教會和世界建立更深的關係 Connect with love, to build a deeper relationship with God. Family, the Church and the world.

聯合主日崇拜程序 COMBINED ORDER OF WORSHIP

五月十二日 May 12, 2024

10:45AM - 12:15PM

主席 Presider: 張文迪

司琴 Pianist: 羅鳳珍

講員 Speaker: 馬丁牧师 Pastor Stidham

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩 Psalm 136: 1-3 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation 祈祷 Invocation 主席 Presider 讀經 Scripture Reading 1 Peter 彼得前书 3:1-7 眾坐 Congregation 愛永不止息 Unceasing Love 詩班獻時 教會詩班 Choir 證道 不褪色的美麗 馬丁牧师 Unfading Beauty Sermon Pastor Martin Stidham 回應/奉獻 Response/Offering 主席 Presider

345 亲爱耶稣 My Jesus I Love Thee

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 毎月经文 Monthly Verses

主席 Presider

主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction

張文迪長老 Elder Wen-Dyi Chang

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Prayer

眾坐 Congregation

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。祝所有母親們,母親節快樂,謝謝你們對孩子們的 愛。願神赐福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (5/19) 我們有英文主日崇拜早上 9: 15 開始,中文崇拜早上 10: 45 開始,同時也有線上直播。請預備心參加。
- 3. 本週三晚上禱告會將在馬丁牧師府上舉行,晚上七點半,同時也會有線上 ZOOM 同步禱告.請弟兄姐妹們留意並預備心一起來禱告。
- 4. 2024 年全美華人禱告大會將於 5/19 下午 3 點在 ZOOM 上舉行。從 5/9 開始連續 10 天到 5/18 每早和晚在 ZOOM 上有由各教會帶領的禱告會。請弟兄姐妹們預留時間來參加。
- 5. 教會春季大掃除將將於5月18日週六下午1點開始,請大家預留時間來參與服事。
- 6. 教會今年暑期聖經營將於 7/22-7/26 舉行。我們將開始籌備了,如果你志願來參與 服事和幫忙,請與陳彥廷弟兄,馬曉敏弟兄,暢麗平姐妹和孔維秀姐妹報名。
- 7. 敬拜結束後,凡需要禱告的,可以到聖堂的前左側,禱告團隊與您一起禱告。 祷告事項:
- 1. 為我們中間的母親們祈禱。 祈求主的平安與母親們和盼望成為母親的同在
- 2. 為本週未畢業生禱告,獻上我們的感思: TU 的 Jacky, Emmanuel, OSU 的 Alan, 及其他的畢業生。
- 3. 為我們的大學生期末考祈禱。並為他們的暑期實習,工作,以及尋找工作代禱。
- 4. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力,為我們的下一位中文牧師禱告,求主預備他。
- 5. 為武淑菊姐妹治療有效性感謝主, 祈求她进一步康复并摆脱癌症。
- 6. 求神保守 Paula 的宣教之旅。也求主保守她回来后,即將開始收拾行李,卖房賣車。为她的养女 Lily 能获得来美的签证祷告,并在这里找到合通的房子和车子。
- 7. 为已经完成的教會修复工作感谢主。也为即将做出的装修計劃决定祈祷。為負責的執事同工禱告,事半工倍。
- 8. 为今年夏天的青少年和成人的短宣机会祈祷! 為我們可能參與 John316 事工祷告!
- 9. 為 Samuel Fang 尋找工作, Daniel 在完成教牧碩士的去向代禱。
- 10. 讚美主, Hannah 的 妹妹自德國前來慶祝她的 85 歲生日。願主祝福我們的姐妹。

Announcements:

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. Happy Mother's Day to all the moms, thank you for your love to the children. May God bless those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (5/19) we will have English service starts at 9:15 AM and Chinese service starts at 10:45 AM. Live stream is also available. Please join us.
- 3. Our May 15th Wednesday Prayer meeting will be held at Pastor Martin & Barb's home. 1004 S Desert Palm Ave. Broken Arrow. It will also be on Zoom. Begins at 7:30 pm. Please join us if you are able!
- 4. 2024 National American Chinese prayer meeting will be held on ZOOM on 5/19 starts at 3:00 PM. Starting from 5/9 to 5/18, there will be evening prayer meeting every night lead by different churches across America. Our church will co-lead with another church on 5/9 evening, please mark your calendar and join us in prayers.
- 5. Our Spring Cleaning will be on May 18 start at 1 PM. Please come and help to clean up the church.
- 6. This year our church VBS will be held from 7/22-7/25. We will start recruiting volunteers and if you want to participate, please contact brother Yen Ting, brother

Xiao Ming, sister WeiXiu or sister Lily.

送送上個 Common O--41:-- oo.

7. A prayer team is available to pray with you on the left side of the sanctuary after worship.

Prayer Items:

- 1. Pray that mothers among us will be encouraged. Pray for those desiring to be mothers will know the Lord's peace.
- 2. Praise the Lord for those graduating this weekend: T.U. Jacky, Emmanuel, OSU Alan, and others.
- 3. Pray for our university students who are in finals time with projects, papers, and exams. Pray they will finish well and not be overly stressed by the challenges. Pray for their summer internships, jobs, time at home. Some are graduating and looking for full-time work. Pray.
- 4. Pray for the Pastoral Search Committee as they do their important work pray for unity, wisdom, and discernment. Pray for our next Chinese pastor as the Lord prepares him.
- 5. Sister Susan Kao Pray for her to be able to get her treatment in Houston. Pray for healing of broken bones and endurance for her and her husband as he cares for our dear sister.
- 6. Paula is sorting, packing up, seeking to sell the house and car. Pray! Pray for foster daughter, Lily, to get her needed visa to come here and for the provision of a house and car here in Tulsa.
- 7. Pray for our building restoration work and for many other projects needing to be done. Praise the Lord for our Brother Hank, our deacon who oversees the church property. Pray for others to come alongside of him.
- 8. Pray regarding this summer's mission work/trip for youth AND adults! We may have a potential mission work with John316 mission here in Tulsa!
- 9. Pray for Samuel Fang as he interviews for jobs and trusts the Lord in opening a door for him. Daniel just finished his MDiv! Pray for his next steps.
- 10. Praise the Lord, Hanna celebrated her 85th birthday with her younger sister and brother from Germany. May the Lord continue to bless our sister.

再追入網 Sermon Outlines: I. BEAUTY THROUGH A GODLY ATOWARD AUTHORITY 美麗來自於對權柄敬虔的
II. BEAUTY THROUGH WHAT COMES FROM W A GENTLE AND QUIET SPIRI 美麗來自於的溫柔和安靜的靈
III. BEAUTY THROUGH DOING GAND LIVING WITHOUT F 美麗是透过行并活在沒有的狀態中
IV. BEAUTY THROUGH AN U HUSBAND WHO SHOWS HER H

美麗來自於一個 的丈夫,並對她顯出 。